
            

Schriftelijke vragen 

 
Groningen, 25 maart 2021 

 

Vragen van de Stadspartij aan het College van B & W van Groningen 

Geacht College, 

Onlangs sprak de fractie van de Stadspartij met het bestuur van belangenvereniging MEER-

dorpen. Eén van de zaken waar de bewoners van MEER-dorpen zich zorgen over maken is het 

zgn. Driebondsbos. Een waardevol natuurgebied dat bij toeval is ontstaan in 1963 toen het 

Eemskanaal werd verbreed en uitgebaggerd. Hier wonen een aantal soorten vleermuizen en in 

het verleden hebben dassen hier een burcht gebouwd. Maar ook veel soorten vogels wonen in het 

Driebondsbos. Omdat het bos niet de status van natuurgebied of beschermd gebied heeft kan er 

van alles mee gebeuren. Vandaar de volgende vragen van de Stadspartij: 

 

1) Zijn er plannen voor het ontwikkelen van recreatie op de locatie van het Driebondsbos? In 

het kader van bijvoorbeeld de ontwikkeling van Meerstad? 

 

2) Zijn er toezeggingen gedaan aan partijen, dat zij mogelijk van dit terrein gebruik mogen 

maken? En zo ja, welke? 

3) Vindt het college dat de natuur zoals die zich in het Driebondsbos heeft ontwikkeld 
bijzonder is en de moeite waard is om te behouden?  Graag een nadere toelichting. 
 

4) Is het college bekend of er onderzoek gedaan is naar de rol van het Driebondsbos als 
schakel in de ecologische verbindingszone tussen het natuurgebied bij Kardinge en dat bij 
Meerdorpen en Meerstad, het zgn. Kardings Ontzet?  

 
5) Vindt het college dat elke mogelijke ontwikkeling van het Driebondsbos alleen kan in 

overleg met natuurorganisaties en bewoners van MEER-dorpen? Graag een nadere 
toelichting. 

 
6) Volgens omwonenden zou er sprake zijn van de ontwikkeling van een mountainbike Skills 

park in de gemeente met medewerking van de gemeente Groningen. Klop dat? En zo ja, is 
er ook gekeken naar alternatieve locaties? 
 

Met vriendelijke groet, 
 
René Stayen 
Raadslid van de Stadspartij 
 
 

  
 


